香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

鋼獎 Bronze Award

物業管理 (住宅)

Property Management (Residential)



偷景灣服務管理有限公司 一 愉景灣 (住宅)

Discovery Bay Services Management Limited – Discovery Bay (Residential)

偷景灣服務管理有限公司積極於屋苑內推廣 及實踐環保,秉承「持續改善・善用科技, 珍惜資源,社區教育」四大方向為原則, 致力透過硬件設備、環保措施及教育活動 提高居民的環保意識。

Discovery Bay Services Management Limited proactively advocates and practises environmental protection within the residential area and upholds the four principles of "Sustain Environment, Apply Technology, Value Resources and Educate Community (S.A.V.E.)" to enhance residents' environmental awareness through hardware facilities, environmental measures and education activities.



將收集到的廢棄玻璃樽,在屋苑內以玻璃破碎機打碎 成為玻璃砂,再用於屋苑內建築地盤的回填工程, 以減少廢物。

Reducing waste reduction through crushing the collected waste glass bottles to glass sand on-site by using a glass crushing machine. The crushed glass is used for backfilling at construction sites in the residential area.



將不同的材料升級再造例如將棄置的樹幹再造成 椅子,以及將廢棄的燈罩變成花盆,以減少產生 廢物。

Upcycling different materials such as broken tree branches into chairs and used lampshades into flower pots to reduce waste generation.



引入電動高爾夫球車在屋苑範圍使用,並指示清潔 服務承辦商在屋苑內只可使用歐盟四期或以上的 車輛,以減少路邊污染。

Introducing electric golf carts for commuting within the residential area and instructing the cleaning services contractor to use only Euro IV standards or above vehicles within the residential area to reduce roadside pollution.